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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2018/19:340 Myndigheters konsekvensanalyser

I en intervju med Computer Sweden dömer Jan Kinnander, chef för Musts 
säkerhetskontor, ut myndigheternas säkerhetsanalyser vid outsourcing. Bland 
annat påpekas att det finns stora brister i myndigheternas säkerhetsanalyser, där 
det bland annat saknas en granskning av hotbilder. 

Många myndigheter har inte heller kontroll över vilken skyddsvärd information 
man har i sina system, för vem den är skyddsvärd och när den är det. 
Dessutom konstaterar Kinnander att många missbedömer den tid det tar att 
faktiskt gå igenom allt inför en upphandling. Han menar att det finns en naiv 
syn på tidsförhållandena. Det gäller inte bara för upphandlingarna i sig men 
också för den tid det tar att gå igenom och se att säkerhetsanalyserna uppfyller 
kraven.

Med anledning av det ovanstående vill jag ställa följande fråga till statsrådet 
Mikael Damberg:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att myndigheter med skyddsvärd 
information ska stärka sitt arbete och utföra adekvata konsekvensanalyser? 

………………………………………

Anders Hansson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-03-04
Besvaras senast
2019-03-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


